
Nordre Follo Arbeiderparti; Kommunestyregruppa

Årsberetning  2021
Faste medlemmer i utvalg, råd og nemnder:

Kommunestyremedlemmer:
● Hanne Opdan (ordfører)

● Oddbjørn Lager Nesje (gruppeleder)

● Silje Brekke Bakken (gruppenestleder)

● Anne-Beth Skrede

● Roar Thun

● Håkon Heløe (gruppesekretær)

● Ronny Sigde

● Kjell Arne Ekeberg

● Azar Ul-Hassan

● Inger –Lise Kvifte Andresen

● Therese Bae



Formannskapet:

● Leder: Hanne Opdan

● Oddbjørn Lager Nesje

● Silje Brekke Bakken

● 3. vara: Håkon Heløe

● 6. vara: Therese Bae

Areal, klima og byggesak:

● Leder: Anne-Beth Skrede

● Kjell Arne Ekeberg

● Inger–Lise Kvifte Andresen

● 6. vara: Shahid Jamil

● 8. vara: Ove Konrad Kjølstad

Utvalg for Klima,  teknikk og miljø:

● Nestleder: Roar Thun

● Elisabeth Gade

● Ronny Sigde

● 4. vara: Hilde Sønnervig

● 8. vara: Eli Børde Bærland

Utvalg for oppvekst, idrett og kultur:

● Nestleder: Håkon Heløe (Fungerende leder fra November 2021)

● Therese Bae

● 3. vara: Annar Bakken

● 7. vara: Kersti Ahrén Heløe



Utvalg for omsorg, helse og seniorpolitikk:

● Azhar Ul-Hassan (fraksjonsleder)

● Liv Kristin B. Rundberget

● 6. vara: Charlotte Næss

Partssammensatt utvalg:

● Oddbjørn Lager Nesje

● 1. vara: Inger–Lise Kvifte Andresen

Kontrollutvalget:

● Trond Gram

● Gunvor Eldegard

● 3. vara: Rune Sletner

● 5. vara: Anne-Grethe Eriksen

Rådet for personer med funksjonsnedsettelser

● Nestleder: Kersti Ahrén Heløe.

Eldrerådet:

● Vara: Eli Børde Bærland

Klagenemda:

● Leder: Per Ole Melgård

● 3. vara: Shahid Jamil



Representanter til KS:

● Hanne Opdan

● Anne-Beth Skrede

Arbeidet i kommunestyret og utvalgene

Det ble gjennom året avholdt 12 møter i kommunestyret og 7 temamøter/workshops/seminar
med 152 behandlede saker og 30 tema-saker.

Formannskapet: 21 møter, 111 saker og 17 orienteringssaker

Utvalg for oppvekst idrett og kultur : 9 møter, 62 saker og 61 orienteringssaker

Utvalg for klima, teknikk og miljø: 8 møter, 61 saker og 19 orienteringssaker

Utvalg for Utvalg for areal, klima og byggesak: 10 møter, 100 saker og 28 orienteringssaker

Utvalg for omsorg, helse og seniorpolitikk: 9 møter, 33 saker og 8 orienteringssaker

Kontrollutvalget: 8 møter, 32 saker

Flere av møtene både i kommunestyre, formannskap og utvalgene har blitt gjennomført
digitalt

Gruppemøter

Kommunestyregruppa har avholdt gruppemøter i forkant av alle møter i kommunestyret og i
utvalgene. På gruppemøtene utarbeider gruppa sin innstilling til sakene som behandles og
tar dem med inn i politisk ledelse til forankring med de andre samarbeidspartiene. Det ble
avholdt 20 gruppemøter i 2020. Gruppemøtene har vært gjennomført både fysisk og digitalt
ettersom hva smittesituasjonen har tillatt.

Kommunestyregruppa har et godt samarbeid med våre samarbeidspartnere i Sv,
Sp,Uavhenig/KrF, MDG og Venstre. Vi har også et godt samarbeid med Rødt i mange saker,
men de inngår ikke i det formelle samarbeidet. Samarbeidspartienes gruppeledere,
utvalgslederne og ordfører utgjøre kommunens politiske ledelse og har ukentlige møter for å
koordinere og forankre standpunkt i de ulike sakene. Ap har prioritert og gått foran i arbeidet
med å etablere en god og effektiv samhandling mellom samarbeidspartiene. Dette er en
fornuftig investering, spesielt i tunge politiske prosesser som omstillings- og budsjettarbeid.



Saker av større betydning i 2021

● Ny selskapsavtale Follo Brannvesen - revidert
● Forslag til anskaffelsesstrategi 2021-2024
● Lysløypeprosjektet - forslag til videre realisering
● Forskrift om skoletilhørighet, endelig behandling
● Sluttbehandling av utbyggingsavtale - utbyggingsavtale innenfor

detaljreguleringsplan Kirkeveien 1
● Strategi for grunnerverv i Ski sentrum
● Temaplan for klima og energi - 2. gangsbehandling
● Etablering av samarbeid om utvikling og demokrati med kommune i et utviklingsland
● Lokaler for vaksinering mot covid-19
● Ski Vest ungdomsskole - Politisk behandling 1
● Ny Sofiemyr skole - Konseptvalgutredning - Politisk behandling B1
● Kommunale tilskuddsordninger til kultur, idrett og nærmiljø
● Temaplan for kommunale veier
● Temaplan trafikksikkerhet 2021-2024
● Høringsinnspill fra Folloregionen - Vikens handlingsprogram for samferdsel

2022-2025
● Lokal forskrift om utslipp fra mindre avløpsanlegg i Nordre Follo kommun
● Forskrift om forbud mot utslipp av kloakk fra skip, småbåter og fritidsbåter i Nordre

Follo kommune
● Oppegård rådhus – ombygging og tilpasning - politisk behandling (B2) – vedtak om

gjennomføring.
● Detaljregulering Sanderveien
● Detaljregulering av Sønsterudveien 2
● Veteranplan 2021-2024 Nordre Follo kommune
● Oppfølging av pålegg fra Mattilsynet knyttet mot Nordre Follo kommunes

vannforsyning
● Konseptvalg for fremtidens Nordre Follo Renseanlegg.
● Langhus idrettspark - Oppføring av svømmehall og flerbrukshall på Langhus,

vurdering av ulike alternativer
● Temaplan for psykisk helse og rus
● Fysioterapitilbud ved Follo barne- og ungdomsskole
● Tilskuddsavtale, Skiforeningen 2022 - 2027
● Vennskapskommuner: samarbeid og økonomi
● Skjøtselsplan for Slorene våtmarksområde - 2. gangs behandling
● Oppstart av detaljprosjektering for deler av Idrettsveien, nedre torg, øvre torg og

nordre del av Sentrumsveien i Ski sentrum.
● Tiltaksplan trafikksikkerhet 2021-2024
● Forslag til seriøsitetsmodell
● Forslag handlingsplan til anskaffelsesstrategi
● Områderegulering for Ingieråsen
● Innføring av avgiftsparkering ved offentlige kommunale parkeringsplasser
● Reguleringsplan for fv. 152 Kirkeveien
● Felles kvalitet på renhold kommunale formålsbygg
● Temaplan for skjøtsel av uteområder



● Evaluering av tilskuddsordning til faste organiserte fritidsaktiviteter for barn og unge
som bor i familier med lavinntekt

● Kommunedirektørens forslag til Økonomi- og handlingsplan 2022-2025

Økonomi- og handlingsplan

Budsjettarbeidet var preget av et veldig begrenset politisk og økonomisk handlingsrom. Den
nye kommunen Nordre Follo startet med et stort underskudd, og må gjennomføre store
omstillings- og innsparingstiltak i årene som kommer. Samtidig som vi har et stort etterslep
på vedlikehold, og behov for investeringer i kommunale bygg og anlegg. Dette er krevende
og det oppleves som frustrerende både for oss og samarbeidspartiene ellers at vi ikke har
midler til gode tiltak og at midler som omprioriteres i stor grad må salderes med å redusere
andre tiltak. Arbeiderpartiet tar ansvar og skal overlevere vår nye kommune i bedre stand til
våre kommende generasjoner. Derfor er det viktig for å få økonomien i balanse og skjerme
velferds- og tjenestetilbudet i størst mulig grad. Omstillingsprosessen vi vi er i nå er
krevende men nødvendig. Vi vil følge den tett og se til at våre ansattes behov blir ivaretatt og
støtte opp under tiltak som reduserer sykefraværet. Dette vil vi gjøre i tett dialog med de
tillitsvalgte og de ansattes organisasjoner.

I tillegg har Covid-19 situasjonen skapt enda større press på økonomien, for eksempel
lavere skatteinntekter. Pandemien har tatt ressurser både administrativt, økonomisk og vært
krevende for oss alle spesielt våre ansatte. Arbeidet med å bygge den nye kommune er i
tillegg ekstra krevende i denne situasjonen.Pandemien har dessverre ført til et større press
på våre ansatte og et svakere økonomisk handlingsrom.

Vi er glade for at vi har fått en ny regjering, og forventer at den bidrar til å styrke
kommuneøkonomien.

Etter gode konstruktive forhandlinger med våre samarbeidspartnere Sv, Sp,krf, MDG og
Venstre ble vi enige om å gjøre en del justeringer på rådmannens forslag til budsjett for å
øke den politiske profilen, innenfor rammen om trygg økonomisk
styring:

● Vi styrket tilskuddsordningen til faste organiserte fritidsaktiviteter til barn og unge i
lavinntektsfamilier

● Vi unngår det foreslåtte kuttet i kulturskolen
● Vi fortsetter innsatsen for å redusere kommunens bruk av eksterne konsulenter.
● Vi øker midlene til kompetanseheving i skoler og barnehage
● Vi starter å se på muligheten restaurere myr og annen viktig våtmark på kommunal

grunn
● Vi bevarer Kolben kino
● Vi sikrer innføring av en seriøsitetsmodell
● Vi satser på mer vedlikehold
● Vi fortsetter arbeidet med ny svømmehall og flerbrukshall på Langhus



Media
Gruppa har hatt mange mediautspill iløpet av perioden. Spesielt gjennom vår ordfører
Hanne Opdan, gruppeleder Oddbjørn Lager Nesje og utvalgs- og fraksjonslederne.

Covid-19

Covid-19 situasjonen har preget hele året også for kommunestyregruppa. Vi opplever det
som krevende med en situasjon som stadig endrer seg. Vi er fortsatt en ny kommune som
har hatt en utfordrende periode i å bygge den nye kommunen. For kommunestyrets del har
det betydd en del bruk  digitale løsninger for møtegjennomføring og votering. Mangel av
møtene våre, både i kommunestyret og gruppemøtene våre har blitt gjennomført digitalt i
henhold til smittevernreglene.

Kommunen har et stort ansvar i håndtering av pandemien. Smittevern, lokale tiltak,
vaksinering, oppfølging av sårbare grupper og veldig mange flere sider ved pandemien.
Kommunestyregruppa, utvalgene og kommunestyret har brukt mye tid på å følge dette opp
på en best mulig måte.

Langsiktig driftsanalyse og investeringsplan

Med krevende økonomiske rammevilkår og et høyt ambisjonsnivå for sosial og teknisk
infrastruktur er planen et godt grunnlag for prioritering av kommunens investeringer i sosial
og teknisk infrastruktur som skoler, idrettshaller, barnehager, omsorgsboliger, sykehjem og
annet. Planen peker på hvilke investeringskostnader og finansieringsbehov som vil være
nødvendig i et 20-årsperspektiv for å møte endrede og økte behov for bygg og anlegg.Vi har
i denne planen til rette for utvikling av gode bygg og anlegg i hele kommunen for en god
utvikling av våre lokalsamfunn.

Oppsummert

Kombinasjonen av en utfordrende økonomi med krevende omstillingsprosesser, og en
pandemi som skaper ytterligere press på virksomhetene og tjenestetilbudet, har preget
lokalpolitikken i 2021. Vi har i hele perioden lagt oss på en moderat økonomisk linje for å få
bedre kontroll og gjennomført flere tøffe prioriteringar for å sikre trygg økonomisk styring. Vi
er så vidt i gang med dette arbeidet - omstillingsarbeidet vil ta lang tid. Derfor er det viktig for
oss å nevne at den økonomiske politikken vår gir positive resultater og at pilene peker i riktig
retning: Omstillingsbehovet i kommende fireårsperiode er beregnet til 385 mill. kr. mens den
i forrige fireårsperiode var beregnet til 450 mill. kr. Vi vil jobbe for at denne positive trenden
skal fortsette og slik gi oss et større handlingsrom neste år.

Samarbeidsklimaet mellom oss og de fem andre flertallspartiene er godt men preget av
knappe økonomiske ressurser for å realisere politiske ambisjoner. Vi kommer til å være i
omstilling i hvert fall ti år til. Derfor er det svært viktig for oss å forankre beslutninger med
tillitsvalgte og skaffe til veie informasjon om hvilke konsekvenser vår politikk får for



innbyggerne, de vi representerer. Vi skal være ombud for folket, ta vare på hverandre og
hjelpe dem som trenger det. Nordre Follo Arbeiderparti setter fellesskapet først.

Håkon Heløe                 Oddbjørn Lager Nesje
Gruppesekretær Gruppeleder

Nordre Follo 25. januar 2022


